
Interpelácia č. 119/2022   
 

 

23. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 14.02.2022  

 

 

 

 

Tomko: 

Možno viete o tom, pod nadjazdom je automobilový vrak, kde sa už tam schádzajú rôzne 

živly, už sa pomaly rozoberá, už z neho tam pomaly nie je nič, len čo s tým budeme robiť, asi 

to bude na našej hlave. Malo to dakedy poľské značky. Zrejme to auto je kradnuté? Tam to 

nebolo nechané. Neviem, či by mi vedel niekto na to odpovedať.  

 

PhDr. Čižmár: 

Čo sa týka autovraku, takisto podnet pre mestskú políciu, ale tieto problémy riešime na dennej 

báze. Budú použité zákonné postupy a hlavne tak, aby neboli porušené žiadne práva ani toho 

vlastníka. Poprosím pána náčelníka na dovysvetlenie.  

 

Mgr. Pipa: 

Vo vzťahu k tomu vraku. Vieme o ňom, dokumentujeme to tak, ako nám ukladá zákon. Je 

tam niekoľko problémov. Prvý problém, nachádza sa na pozemku KSK, pod nadjazdom. Po 

druhé, zrejme ide o auto po dopravnej nehode, na poľských značkách nevedeli sme stotožniť 

majiteľa, boli sme aj na ODI, riešime to, chvíľu to potrvá. Nie je to jednoduchá záležitosť 

v tomto smere. Jedná sa o súkromný majetok aj keď je v stave v akom je a nemôžete ho len 

tak spratať bez toho, aby bol na to nejaký zákonný dôvod, ale riešime to.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


